
Referat for kollegianerrådsmøde den 19/04-2022 kl. 19:30  
 
1. Fremmødte rådsmedlemmer 

- Benjamin 1354 
- Patrick 1055 
- Cecilie 3301 
- Julie 3201 
- Andreas 3211 
- Maja 3238 

 
 

2. Gæster 
- Ingen gæster 

 
 

3. Godkendelse af referat 
- Godkendt 
 
 

4. Post – postkasse, mail & Facebook 
- Festudvalget spørger om de kan få 21.000 ekstra til DJ’s til lukkefesten 

o Det er for højt et beløb til at Rådet kan give lov til det - så høje beløb skal tages 
op til generalforsamlingen 

 
 

5. Nyt siden sidst 
- Den aflåste p-plads er blevet åben for alle beboere - der er adgang med chip. 
- Der blevet lavet om i cardiorummet - der er hængt ting op, der er kommet stativer, 

kasser til ting og ny mavebøjningsbænk 
 
 

6. Afstemning om lukkede punkter 
- Lukket 

 
 

7. Konto update & andet nyt fra kasseren 
- Ca. det samme beløb som sidst på kontoen (646.000) 
- Vi har ikke hørt fra Kristiansdal omkring køkkensupplering endnu. Hvis ikke vi har hørt 

fra dem i maj tager vi fat i dem 
 
 
 
 
 



8. Hjemmeside 
- Rådet er i gang med at opdatere kollegiets hjemmeside med diverse manglende info. 

Det går stille og roligt fremad. Nu har siderne om kollegiet og blokkene fået en 
opdatering. 

 
 

9. Rollespilsrum 
- Patrick har spurgt et gammelt rådsmedlem om den grå boks hvor internetrouteren er 

låst nede i - han mener det er det gamle netudvalg der stod for det - vi kan evt. spørge 
portnerne om de kender til det 

- Der er lavet en bookningskalender og en facebookgruppe til rummet (info kan findes på 
kollegiets hjemmeside) 

- Der er købt diverse ting til rummet som kommer senere 
 
 

10. Planlægning af næste møde  
- Tirsdag d. 3. maj kl 19.30 

 
 

11. Punkter til næste gang 
- Niks 
 
 

12. Evt. 
 
 


